
 
 

 

 

 
           Oslo 25.10.2021  

Protokoll  
 
Styremøte #9/2021  
Teams 
 
25. oktober kl 18.00 – 21:00 
 
Til stede:  
President     Mona Adolfsen  
Visepresident    Eivind R. Solberg  
Styremedlem Teknisk hurtigløp  Gunnar Lødding 
Styremedlem Teknisk kunstløp  Christine Isaksen  
Styremedlem Teknisk kortbane  Christian Pedersen 
Styremedlem Bredde    Henning Hagelund  
Styremedlem     Anna Solberg  
Styremedlem     Sissel Borgen  
Varamedlem Teknisk hurtigløp  Torbjørn Sørli  
Varamedlem bredde    May Alice Aannø  
Varamedlem Teknisk kunstløp  Espen Røtterud Runås  
Varamedlem Teknisk kortbane  Frode Midjo  
Varamedlem styret    Monica Semb  
Fungerende leder av TKH  Marcel Vanberg 
Generalsekretær    Håkon Dahl  
 
Forfall:  
Ingen 
 
Protokollfører: Håkon Dahl  

 

Agenda 

 

69/2021 

Protokoll styremøte 08/2021 

Vedtak: 

Protokoll fra styremøte 08/2021 godkjennes. 



 
 

 

 

 

70/2021 

Koronasituasjonen 

Mye ekstra tiltak ifm World Cup, og generelt ift internasjonale konkurranser.  

Ellers er alt som foregår nasjonalt, tilnærmet som normalt.  

Til orientering 

 

71/2021 

Forbundslag 

Hurtigløp elite: Samling på Hamar nå før NC#2, mye sykdom i Inzell, men gruppa er godt i 

gang nå.  

Kortbane: Deltatt på et par internasjonale konkurranser. Godt å være i gang. 

Kunstløp: Vi har hatt et par løpere ute på Jr. GP. Generelt bra nivå. 

Til orientering 

 

72/2021 

Høring - anlegg 

Anleggsutvalgets forslag til høringsuttalelse er lagt ved.  

Vedtak: 

Styret vedtar utvalgets forslag og gir fullmakt til å ferdigstille dokumentet før innsendelse 15. 

november.  

 

73/2021 

IGLO 

IGLO har gjennomført ett møte med Sunn Idrett. Og har planlagt et oppfølgingsmøte/work 

shop med NSF i uke 42, for sammen å legge opp veien videre. 



 
 

 

 

Til orientering 

 

74/2021 

World Cup - Stavanger 

Mye ekstra tiltak, bla. Testing av alle funksjonærer, karantene for enkelte lag, munnbind, etc. 

Ca 1000 billetter solgt.  

Til orientering 

 

75/2021 

Ekstraordinært idrettsting 

Gode signaler fra den nye kulturministeren under tinget.  

Vedtak på å starte prosessen med å undersøke muligheten for å søke Special Olympics. 

Vedtatt retningslinjer ifm bruk av høydehus. 

Internasjonal strategi. Hvilken posisjon skal norsk idrett ha? 

 

Til orientering 

 

 

Evt. 

Styreseminar i Oslo i forbindelse med neste møte. 

Bekledning for styremedlemmer, vi jobber med saken.   

Gravearbeidet starter på Valle Hovin i janauar. 

 

Neste møte: 1.desember kl 09.00 i Oslo med Styrekurs, lunch og styremøte. 

 


